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Protokoll 

fört vid möte med PRO Sundsvalls Samorganisations Höstmöte 
Datum: 17 november 2017. 
Plats: Folkets Hus, Kvissleby. 
 
§ 1. Sammanträdet öppnas. 
 Ordförande Kjell Andersson hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 
§ 2. Upprop av ombud, styrelse och distrikt. 
 Uppropet redovisade 21 ombud, styrelse och distrikt. Förutom vice revisor  
 Bengt Persson var samtliga kallade ordinarie revisorer förhindrade att närvara vid 
 sammanträdet. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning.  
 Dagordning för sammanträdet godkändes och fastställdes. 
 
§ 4. Val av justerare för dagens protokoll. 
 Till justerare valdes Håkan Byberg och Inge Widén. 
 
§ 5. Information PRO Riks, PRO Distriktet och Landstingets Pensionärsråd. 
 Bengt Persson inledde sina rapporter med medias kritik om PRO Riks redovisning av 
 antalet medlemmar till Socialstyrelsen. Den felaktiga redovisningen av medlemmar som 
 sammanblandats med medlemskap har medfört att PRO Riks erhållit för stort bidrag till 
 organisationen. Vid sammanträde mellan ansvariga i PRO Riks och Socialstyrelsen har 
 PRO erbjudit sig att återbetala summan som förhandlats fram. 
 PRO Riks har informerat alla distriktsordföranden i landet hur PRO fortsättningsvis skall 
 redovisa medlemsstatistiken så att antalet medlemmar blir rätt. 
 
 Persson fortsatte med information om planerna kring reparationen av Gysinge 
 Folkhögskola. Utredning har visat att kostnaden beräknas till 35 miljoner.  
 Riksantikvariet bedömer att huset är K-märkt, vilket kräver omsorgsfull reparation. 
 Folkhögskolan har ett underskott på drygt två miljoner. Gävleborgs län har lämnat ett 
 bidrag på 400.000 kronor till folkhögskolan. 
 
 Från PRO distriktet Medelpad meddelar Bengt Persson att professor Yngve Gustafsson 
 haft en uppskattad föreläsning i Timrå. Arrangör var PRO Timrå Samrådsgrupp 
 
 Distriktsstyrelsen har även uppmärksammat att de erhållit för mycket bidrag från 
 Västernorrlands läns landsting på grund av fel vid medlemsrapportering.  
 Distriktsstyrelsen har förhandlat med ansvariga i landstinget och kommit överens om att 
 PRO Medelpads distrikt betalar tillbaka 23.000 kronor till landstinget. Persson anser att 
 det är viktigt med tydlighet i medlemsredovisningen. Medlemmar som går med i PRO 
 förening från och med oktober månad skall redovisas i januari månad året efter. 
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Fortsättning på § 5 Information 
  
 Från Landstingets pensionärsråd LPR rapporterar Bengt Persson att en lagändring sker 
 vad gäller sjuktransport från l januari 2018.  Sjuktransporternas chaufförer får inte 
 längre lämna patienter utanför bostaden. Chauffören har ansvar att ta kontakt med 
 anhörig eller hemtjänstpersonal och  se till att den hemkommande patienten kommer in 
 i sin bostad.  
 LPR är remissinstans för länets pensionärsföreningar. Bengt Persson har därför påpekat 
 att LPR:s ledamöter bör få handlingarna i god tid före LPR.s möten. 
 
§ 6. Beslut inför 2018. 

a)  Styrelsens förslag till verksamhetsplan och kalendarium för år 2018 presenterades. 
 Mötet beslutade anta förslaget.  

b)  Ordförande presenterade styrelsens budgetförslag för år 2018.  Förslaget innehåller 
 ansökan till PRO distrikt Medelpad om bidrag för täckande av förlust med 14.100:-  
 Mötet beslutade godkänna budget och att ansökan får ställas till PRO distrikt 
 Medelpad om 14.100 kronor för täckande av förlust. 

c)  Styrelsens förslag till arvoden presenterades med sammanlagt 8.200 kronor. 
 Mötet beslutade bevilja förslaget.  

 
§ 7.  Skrivelser. 
 Inför kongressen 2018 har inkommit skrivelse om nomineringar till två ombud och två 
 ersättare inom PRO Sundsvalls Samorganisation. 
 Beslutades att nomineringarna överlåts till föreningarna. 
 Distriktsstyrelsen skall ha nomineringarna senast den 15 januari 2018. 
 
§ 8 Rapporter. 

a)  MajLis Blomqvist rapporterade från Samorganisationens bussresa till Tallin. 
 Tre bussar med totalt 158 deltagare var med på resan som arrangerades av 
 Byberg/Nordin. Enligt rapporter som inkommit till styrelsen var resenärerna mycket 
 nöjda med hela researrangemanget. 

b)  Ordförande informerade om att kassören Ann-Sofi Andersson sagt upp sitt uppdrag som 
 kassör. Revisor Rolf Henriksson och vice revisor Bengt Persson har granskat 
 räkenskaperna 
 Bengt Persson föreslår att ordförande Kjell Andersson och vice ordförande MajLis 
 Blomqvist är firmatecknare och får i uppdrag att sköta kassörens uppgifter fram till 
 årsmötet. 
 Representantskapet beslutar enligt ovanstående förslag. 

c)  Valberedningen, genom Ingalis Sirenius, meddelar att föreningarna snarast kommer att 
 få uppgift om att inkomma med förslag till styrelsefunktionärer. 
 

§ 9. Kommande verksamhet. 
 KPR i Sundsvalls kommun har inbjudit alla pensionärsorganisationers ordföranden till 
 stormöte den 24 november. Kommunstyrelsens ordförande Peder Björk informerar och 
 utvärdering kommer att lämnas om seniordagen. 
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§ 10. Övriga frågor. 
 Inga övriga frågor fanns anmälda. 
 
§ 11. Nästa representantskapsmöte. 
 Nästa möte är samorganisationens årsmöte den 23 februari 2018. 
 
§ 12. Avslutning.  
 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 Dag som ovan   Justeras: 
 
 
 Maj-Britt Sjödin   Kjell Andersson 
 Sekreterare    Ordförande 
 
 
 Justerare:    Justerare: 
 
 
 Håkan Byberg   Inge Widén 


